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Abstract (en)
The device (1) has a defective support point (6) arranged at a detector-end sensor (8) of a conveying device (12) along a conveyor belt (2). The
sensor is connected with a control device (16) that causes feeding of a pressure product (4) to support points (5) of the conveyor device. The sensor
is arranged at an end of the conveyor belt and arranged in front of an opening of the conveyor belt. The sensor is formed for optical, electrical or
mechanical sensing of the defective support point. An independent claim is also included for a method for collecting a pressure product.

Abstract (de)
Eine Einrichtung zum Sammeln von Druckprodukten (4) besteht aus einer Fördervorrichtung (12) und Zuführvorrichtungen (3) für die Druckprodukte
(4), die eine Sammelstrecke (2) bilden, wobei die Fördervorrichtung (12) an einem umlaufenden Zugmittel (7) in regelmässigen Abständen
angeordnete Aufnahmestellen (5) für zugeführte Druckprodukte (4) aufweist, deren Funktionsfähigkeit entlang der Förderstrecke (2) durch einen
defekte Aufnehmstellen (6) detektierender Sensor (8) kontrolliert werden, der mit einer die Zuführung der Druckprodukte (4) zu den Aufnahmestellen
(5) der Fördervorrichtung (12) bestimmenden Steuervorrichtung (16) verbunden ist.
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